

此为证书 CN19/21570 译本

下述组织

上海凯泉泵业(集团)有限公司

注册地址: 中国上海市嘉定区曹安公路 4255 号、4287 号

经营地址: 中国上海市嘉定区曹安公路 4255 号、4287 号



的管理体系已经过审核, 并被证明符合下述要求

ISO 45001:2018

所涉及的活动范围覆盖

叶片式泵、真空泵、供水设备及其控制设备成套装置的设计开发、制造、销售及售后服务

该证书的有效期自 2019 年 11 月 26 日至 2022 年 11 月 25 日
并须经过符合要求的监督审核保持有效
持续认证至少在证书到期日前 60 天执行
版本号 1 初始注册日期 2019 年 11 月 26 日

签署



0005

SGS United Kingdom Ltd
Rossmore Business Park Ellesmere Port Cheshire CH65 3EN UK
t +44 (0)151 350-6666 f +44 (0)151 350-6600 www.sgs.com

HC SGS 45001 2018 0219 M1

Page 1 of 1



Certificate CN19/21570

The management system of

SHANGHAI KAIQUAN PUMP (GROUP) CO., LTD.

Business Registration Address: No. 4255, No. 4287, Cao'an Road,
Jiading District, Shanghai City, P.R. China

Business Operation Address: No. 4255, No. 4287 Cao'an Road,
Jiading District, Shanghai, P.R. China



has been assessed and certified as meeting the requirements of

ISO 45001:2018

For the following activities

Design, manufacture, sales and after-sales service of vane pumps, vacuum pumps, water-supply equipment and related control complete equipment

This certificate is valid from 26 November 2019 until 25 November 2022
and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.
Recertification audit due a minimum of 60 days before the expiration date
Issue 1. Certified since 26 November 2019

Authorised by



0005

SGS United Kingdom Ltd
Rossmore Business Park Ellesmere Port Cheshire CH65 3EN UK
t +44 (0)151 350-6666 f +44 (0)151 350-6600 www.sgs.com

HC SGS 45001 2018 0219 M1

Page 1 of 1

